



RGMMC confirms agreement with Motorsport.tv for three years

05.03.2018



Newly appointed promoter of the FIA Karting European and World Championship RGMMC confirm three-year agreement with worldwide renewed motorsport media company Motorsport.tv.

Over the next three years, Motorsport.tv will stream all the FIA Karting events promoted by RGMMC over the Motorsport.tv online OTT platforms as well as air all highlight magazine TV shows over their television stations in Europe, America and Canada.

"Our goals for the FIA Karting series to increase the awareness and attract a new fan base to the sport through the advancement of media content was clear from the start. It's a positive sign for the sport and the direction in which it is going when such a well-respected company as Motorsport.tv are affiliated." James Geidel - President of RGMMC.

"We are excited to add FIA Karting European and World Championship to our growing roster of racing content on Motorsport.tv liner and OTT network for the 2018 season," said Kevin Annison, President of Motorsport TV Group. *"Karting is the springboard for many professional racing careers and showcases the future stars of the sport and is a great addition to offer our passionate audience."*

RGMMC confirme son accord de trois ans avec Motorsport.tv

Nouveau promoteur des Championnats d'Europe et du Championnat du Monde de Karting de la FIA, RGMMC confirme l'accord de trois ans qu'il a passé avec Motorsport.tv, une société de média consacrée au sport automobile renommée dans le monde entier.

Au cours des trois prochaines années, Motorsport.tv retransmettra toutes les Compétitions FIA de Karting promues par RGMMC sur les plateformes en ligne de Motorsport.tv et diffusera tous les magazines sur les chaînes de télévision partenaires de Motorsport.tv en Europe, en Amérique et au Canada.

James Geidel, Président de RGMMC : *« Nos objectifs d'accroître sensiblement la visibilité du karting de compétition et d'attirer une nouvelle base de fans vers ce sport grâce à la diffusion*

de nombreux contenus étaient clairs dès le départ. C'est un signe positif pour le sport et pour son développement lorsqu'une entreprise aussi respectée que Motorsport.tv est associée au projet. »

« Nous sommes ravis d'ajouter le Championnat d'Europe et le Championnat du Monde FIA Karting à notre liste croissante de contenus de course sur le réseau les chaînes Motorsport.tv et sur les plateformes OTT (diffusion en ligne) pour la saison 2018 », a déclaré Kevin Annison, Président de Motorsport TV Group. « Le karting est le tremplin pour de nombreuses carrières de pilotes professionnels et met en vedette les futures stars du sport automobile. Cela renforce de manière significative notre offre vers le public de passionnés ».

© Photo CIK/KSP